
Dank voorzitter, 

Mijn naam is Egbert Boertien woonachtig te Amsterdam. 

De slaapstoornis is hier al ingetreden, nu weer opnieuw door het loslaten van de 600m. grens. 

En het steeds opnieuw opduiken van zoekgebieden, zoals IJburg wat eerst was “geschrapt” 

We worden door het overkoepelende gezag, de provincie niet voldoende beschermt en dat zou mijn 
inziens wel moeten. Hier worden de grote lijnen uitgezet en moet ook de verantwoordelijkheid 
worden genomen.  

Inmiddels zijn we al 4 maanden volop bezig om ons als bezorgde bewoners, maar ook als kennis 
deskundige te laten horen. Diverse alternatieven en zelfs betere vinden geen gehoor. 

Amsterdam laat de zoekgebieden niet los. In werkelijkheid zijn dit de jachtvelden voor SDE subsidie 
jagende wind organisaties. Goedbedoelende organisaties.  

Soms maakt men met de beste bedoelingen de meest verkeerde keuzes. 

De jachtgronden liggen in de kwetsbare natuur, tussen de woonboten, de tuinparken, 
woonomgeving, naast de A10, 

Ipv geluidschermen met zonnepanelen, plaatst u hier geluid verspreidende vogelverschrikkers met 
bijkomende biodiversiteit en natuur en gezondheidsschade door verstorende bromtonen.  

Ik sluit me aan bij al m’n vorige sprekers en de ca. 20.000 bezorgde burgers van Amsterdam 

De vraag is met hoeveel mensen moeten we nog bezwaar maken voor er wordt geluisterd. 

Behoud de min. 600m afstandsnorm en verhoog deze naar min. 10x as hoogte. Of liever tip hoogte. 

Ik ben voor duurzame energie achter ieders voordeur, Dank voor uw aandacht. 

Ik wens de G.S. veel wijsheid en zorgvuldigheid toe. 

  


